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استقلال قربانی اختلاف دو 
وزارتخانه 

جلســه مجمع فوق العاده باشگاه اســتقلال در کوتاه ترین زمان ممکن و بدون 
نتیجه گیری به پایان رسید.

به گزارش فوتبال 360، مســئولان ســازمان خصوصی سازی و مدیران وزارت 
ورزش  و جوانان به دنبال ترمیم ســاختار مدیریتی اســتقلال و پرســپولیس 
هســتند، اما در این زمینه اختلافات عمیقی میــان طرفین وجود دارد. یکی 
از موضوعاتــی که به اختلاف میان طرفین تبدیل شــده بــود، زمان برگزاری 
مجمع فوق العاده بود که مســئولان سازمان خصوصی سازی اصرار به برگزاری 
قریب الوقوع مجامع دو باشگاه داشــتند، اما در طرف مقابل، با رویکرد بررسی 
بیشتر گزینه های اصلح برای ورود به ترکیب مدیریتی دو باشگاه، مدیران وزارت 

ورزش وجوانان درخواست تعویق مجمع را مطرح کردند.
سازمان خصوصی سازی آگهی برگزاری مجمع فوق العاده باشگاه استقلال را در 
سایت کُدال منتشر کرد و مشخص شد بعد از یک نوبت تعویق مجمع که قرار 
بود روز سی ام اردیبهشت ماه برگزار شــود، مجمع فوق العاده دیروز)سه شنبه( 
شانزدهم خردادماه به انجام می رسد. جالب آنکه تا ساعاتی پیش از شکل گیری 
این جلســه همچنان مخالفت ها با برگزاری آن از سوی مدیران وزارت ورزش 
پابرجــا بود، اما در نهایت این جلســه بدون هیچ خروجــی مهمی برگزار و به 

پایان رسید!
حمید ســجادی، وزیر ورزش  و جوانان در مجمع فوق العاده باشــگاه استقلال 
شــرکت نکرد و جالب آنکه اعضای هیئت مدیره این باشــگاه غایب در جلسه 
مجمــع فوق العاده بودند تا این مجمع که به میزبانــی وزارت ورزش  و جوانان 
برگزار شد، با ریاست حسین قربان زاده، رئیس سازمان خصوصی سازی پیگیری 
شــود. دو نماینده از وزارت ورزش  و جوانان و وزارت دادگســتری هم در این 
جلســه حضور داشتند. با پیشنهاد مطرح شده از سوی وزارت ورزش و جوانان، 
تنفس ایجاد شــده و مجمع آتی به منظور ترمیم هیئت مدیره باشگاه یکشنبه 

آینده)٢١ خرداد( برگزار می شود.
مجمع فوق العاده باشــگاه استقلال ساعت 8:١0 امروز آغاز به کار کرد و ساعت 
8:55 جلســه با تعیین صورت جلســه که مهم ترین بند آن ایجاد تنفس بود، 
به پایان رســید تا همچنان با وجود پافشاری مدیران سازمان خصوصی سازی، 

تغییری در ارکان مدیریتی باشگاه استقلال ایجاد نشود.
حسین قربان زاده که امید داشت بتواند ترکیب هیئت مدیره استقلال را تغییر 
بدهد، به هدف خود نرســید و به نظر می رسد که در میان اختلافات به  وجود 
آمده میــان وزارت اقتصاد و امور دارایــی و وزارت ورزش  و جوانان، هواداران 
استقلال که چشم انتظار پایان بلبشوی مدیریتی باشگاه شان بودند، بیشتر ضرر 

را متحمل شدند.
قربان زاده بعد از پایان جلســه مجمع فوق العاده باشــگاه اســتقلال در صفحه 
شــخصی خود نســبت به این موضوع موضع گرفت و در بخــش پایانی پیام 
اینســتاگرامی خود کنایــه ای به عملکرد مدیــران وزارت ورزش وجوانان زد و 

نوشت: »ان شاءلله این آخرین تعویق و تنفس باشد«.

واکنش فدراسیون فوتبال
به ادعای جنجالی

فدراسیون فوتبال ایران نسبت به خبر دریافت سکه و اتومبیل از سوی هیئت رئیسه 
بابت صعود به جام جهانی قطر واکنش نشــان داد. به گزارش شــیرازنوین و به نقل 
از سایت فدراســیون فوتبال با توجه به طرح چندین باره مطالب کذب و به دور از 
واقعیــت در یک برنامه مغرض تلویزیونی و در راســتای تنویر افکار عمومی، ضمن 
رد قاطعانه ســناریوی از پیش تعیین شده پیرامون تعداد سکه های اهدایی از سوی 
ریاست جمهوری به اعضای تیم ملی و همچنین دروغ های آغشته به بهتان دیگری 
نظیر دریافت پژو ٢06، ضمن اعلام پیگیری موارد مطروحه از سوی بخش حقوقی 

فدراسیون به استحضار افکار عمومی می رساند که:
١- مانند ســنوات گذشته به تیم های ملی که جواز حضور در جام جهانی را کسب 
نموده اند، هدایایی از سوی ریاست محترم جمهوری به بازیکنان و کادر فنی و کادر 
اجرایی پیش از اعزام به قطر و در زمان بدرقه تیم ملی اهدا شــده. با این وجود، بار 

دیگر تصریح می شود تعداد اعلامی در برنامه حاشیه ساز به هیچ وجه صحت ندارد.
٢- برخلاف ســناریوی طرح شــده و ایراد افترا، هیچ یک از اعضای هیئت رئیســه 

فدراسیون سکه ای دریافت نکرده اند.
3- دروغ جدید دیگر اهــدای خودروی پژ و٢06 بوده که بر این بهتان هم می باید 
مثل موارد قبلی خط بطلانی کشید که مسیرش دقیقاً در راستای تخریب فدراسیون 

و فعالیت های پیش رو انجام گرفته است.
۴- کذب گویی های مکرر در برنامه صدرالاشاره که مسبوق به سابقه است، متأسفانه 
بی توجــه به واقعیت و صرفاً جهت تضعیف و تسویه حســاب بــا فوتبال ایران رقم 
می خورد. لکن مردم، که صاحبان اصلی رسانه ملی هستند، خود درباره این جریان و 
پشت پرده آن اطلاعات کامل دارند و میزان کاهش مخاطب آن خود حدیث مفصلی 
است از این مجمل. با این وجود، فدراسیون فوتبال جمهوری اسلامی ایران به جهت 
دفاع از تمامیت فوتبال کشــور موارد را پیگیری و در موعد مقتضی مسائل مهمی 
را بــا افکار عمومی در خصوص این برنامه در میان خواهد گذاشــت تا یک بار برای 
همیشه و قاطعانه شاهد برچیده شدن القای تفکرات مسموم به فوتبال ملی باشیم.

5- دربــاره موارد مطروحه کذب پیرامون مینی کمپ تیــم ملی و ایراد اتهامات به 
ســرمربی و کادر فنی تیم ملی موارد توســط بخش رسانه ای تیم ملی پاسخ متقن 

داده خواهد شد.
آنچه که خواســته یا ناخواسته توسط این برنامه، سناریونویسی و مطرح می شود به 
هر نیتی که دارند، خوراک خبری کذب و دســتاویزی برای شبکه های معاند تلقی 

می شود.

معرفی برترین های پرش 
با اسب فارس 

ســومین رویداد پرش با اسب استان فارس با شــرکت ۴۹ سوارکار در 8 رده مختلف به 
میزبانی باشگاه سوارکاری آفتاب شیراز برگزار و نفرات برتر معرفی شدند. به گزارش روابط 
عمومــی و پایگاه خبری اداره کل ورزش و جوانــان فارس، کامران قاضی، رئیس هیئت 
سوارکاری شهرســتان شیراز اعلام کرد: ســومین رویداد پرش با اسب استان فارس به 
میزبانی هیئت سوارکاری شهرستان شیراز و باشگاه سوارکاری آفتاب شیراز با شرکت ۴۹ 
ســوارکار در رده های تمرینی، اسب و سوار مبتدی، نونهالان، نوجوانان، ردهO١ مالکین، 
رده اسب های زایچه ایرانی، رده OPEN١١5، رده ١٢5 بزرگسالان برگزار و و نفرات برتر 
این رویداد سوارکاری معرفی شدند. وی افزود: نفرات برتر این رقابت ها به شرح زیر است:

رده تمرینی:
آقای محمدرضا گلزار با اسب ویراندو از باشگاه سوارکاری آفتاب شیراز بدون خطا

آقای خلیل بحرانی با اسب ژینو از باشگاه سوارکاری پارکور بوشهر بدون خطا
آقای محمد نوروزی با اسب هیرو از باشگاه سوارکاری اردوان بدون خطا

آقای آرش حاصلی با اسب آزاکس از باشگاه سوارکاری آفتاب شیراز بدون خطا
رده اسب و سوار مبتدی:

آقای ابراهیم مقدسی با اسب آیسن از باشگاه سوارکاری کوی بهشت بدون خطا
آقای آرش حاصلی با اسب آزاکس از باشگاه سوارکاری آفتاب بدون خطا

آقای محمدرضا گلزاربا اسب ویراندو از باشگاه سوارکاری آفتاب بدون خطا
رده نونهالان:

آقای بنیامین مطلوب با اسب آنابل از باشگاه سوارکاری کوی بهشت مقام اول
آقای ایلیا علی پوریان از باشگاه سوارکاری آفتاب مقام دوم

رده نو جوانان:
آقای امیرعلی حجری زاده با اسب سیلین از باشگاه سوارکاری کوی بهشت مقام اول

آقای آرش حاصلی با اسب مارتین از باشگاه سوارکاری آفتاب مقام دوم
:O1 رده مالكین

آقای ساسان کریمی با اسب فنیکس از باشگاه سوارکاری سمند شیراز مقام اول
آقای حمیدرضا کوشانزاد با اسب نیوکمپ از باشگاه سوارکاری کوی بهشت مقام دوم

خانم مژده قربان پور با اسب کوبیک شات از باشگاه سوارکاری شبدیز مقام سوم
رده اسب های زایچه ایرانی:

آقای مرتضی پورشمسی با اسب گرند از باشگاه سوارکاری کوی بهشت مقام اول
آقای ساسان کریمی با اسب فنیکس زد از باشگاه سوارکاری سمند مقام دوم

آقای مهرشاد مهرپور با اسب کوبیک شات از باشگاه سوارکاری شبدیز مقام سوم
:)OPEN( 115 رده اسب

آقای امیرعلی حجری زاده با اسب سلین از باشگاه سوارکاری کوی بهشت مقام اول
آقای مرتضی پورشمسی با اسب امرالدا از باشگاه سوارکاری عقاب مقام دوم

آقای آرش حاصلی با اسب مارتین از باشگاه سوارکاری آفتاب مقام سوم
رده C1- 125بزرگسالان:

آقای مرتضی پورشمسی با اسب امرالدا از باشگاه سوارکاری عقاب مقام اول
آقای آرش حاصلی با اسب داچ از باشگاه سوارکاری آفتاب مقام دوم

همکاران فنی اجرائی رویداد: غلام علی طفیونی، رئیس هیئت ســوارکاری استان فارس، 
مهســا مهرجو، نایب رئیس  هیئت سوارکاری استان فارس، عبدالرضا ستوده، دبیر هیئت 
سوارکاری استان فارس، هاشم ذنوبی، رئیس کمیته پرش با اسب، کامران قاضی، رئیس 
هیئت ســوارکاری شهرستان شــیراز، ندا زارع، نایب رئیس هیئت سوارکاری شهرستان 
شیراز، ســرداور رویداد: علی فولادفر، داوران: عبدالعلی مســجدی، خانم ندا زارع، طراح 
مســیر: مهدی ذوالفقاری، کمک طراح مسیر: یاسمن مرئی، مهریاز آزاد، سرکلانتر: علی 
بزرگی، کلانتران: ابوالفضل گرامی پیام، دامپزشــک: دکتر رضا زارع، مســئول برگزاری 

مسابقه: مرتضی عباسی، مهرداد مهرپور

یحیی در ترکیه به 
آینده فکر می کند

ســرمربی پرســپولیس هنوز تصمیمی درباره آینده 
کاری خود نگرفته و به دنبال آن است تا بهترین تصمیم 

را بگیــرد. به گزارش فوتبال 360، پرســپولیس فصل را با 
قهرمانــی در لیگ برتر و جام حذفی به پایان برد، اما خیلی 
زود شــیرینی این قهرمانی برای سرخ پوشان پایتخت به 
پایان رسید؛ آن هم وقتی که یحیی گل محمدی در چند 
مصاحبه نسبت به آینده کاری اش در پرسپولیس اعلام 
تردید کرد و مدعی شد که شاید بخواهد از پرسپولیس 
جدا شــود و به اســتراحت بپردازد و یا در تیم دیگری 
که حاشیه و فشــار کمتری داشته باشد، فعالیت خود 
را دنبال کند.گل محمدی در شــرایطی مدعی شده که 
شاید با پرسپولیس همکاری اش را ادامه ندهد که هنوز 
یک فصل دیگر با سرخ پوشــان پایتخت قرارداد دارد، 
اما با وجود پافشاری مدیران باشگاه پرسپولیس، یحیی 

گل محمدی هنوز تصمیــم نهایی اش را نگرفته و بعد از 
یک فصل پرفشــار و البته پرافتخار، سرمربی پرسپولیس 

فعلًا تصمیم گرفته به تعطیلات برود و گفته می شــود که 
همراه خانواده اش عازم ترکیه شده تا به استراحت بپردازد و بعد از این استراحت، نسبت 
به آینده کاری اش در فوتبال ایران تصمیم بگیرد. رضا درویش، مدیرعامل پرســپولیس 
بعد از قهرمانی سرخ پوشان پایتخت در جام حذفی و پایان دادن به فصل 0٢-١۴0١ با 3 
قهرمانی، در مصاحبه های متعدد از یحیی گل محمدی حمایت کرد و مدعی شد که هنوز 
یک فصل دیگر از قرارداد گل محمدی مانده و او در پرسپولیس خواهد ماند. درویش در 
تازه ترین مصاحبه خود بار دیگر از ســرمربی سرخ پوشان پایتخت حمایت کرده تا نشان 
بدهد که فعلًا پرسپولیســی ها گزینه ای جز یحیی گل محمــدی ندارند و به دنبال ادامه 
همکاری با او هستند. مدیرعامل پرسپولیس این طور توضیح داده که چشم انتظار دریافت 
فهرســت بازیکنان موردنظر یحیی گل محمدی است تا فعالیت سرخ پوشان پایتخت در 
بازار تابســتانه آغاز شود. در این میان گفته می شود که گل محمدی در پاسخ به مدیران 
باشگاه پرسپولیس اعلام کرده که بعد از سفر تفریحی اش به درخواست آنها پاسخ خواهد 
داد و در پایان هفته جاری قرار اســت جلسه ای میان رضا درویش و یحیی گل محمدی 
برگزار شــود تا تصمیم گیری نهایی درباره آینده نیمکت پرسپولیس انجام شود. مدیران 
باشــگاه گل گهر هنوز سرمربی تیم شــان را برای فصل آینده انتخاب نکرده اند و در حال 
بررسی گزینه های موجود در بازار هستند. گفته می شود که مذاکرات اولیه با دو سرمربی 
اسپانیایی و یونانی انجام شده، اما گویا با توجه به نوسانات نرخ ارز، هدف اول گل گهری ها 
انتخاب ســرمربی داخلی اســت و آنها در میان گزینه های داخلی تنها به دنبال انتخاب 
یحیی گل محمدی هســتند و گزینه ایرانی دیگر جز گل محمدی مدنظر مدیران باشگاه 
گل گهر نیست و قصد دارند تا رســماً پیشنهاد خود را به او ارائه بدهند.گل محمدی که 
در طول فصل هم در چند نوبت به تیم ســیرجانی لینک شــد و شایعاتی درباره حضور 
احتمالــی او در یکــی از تیم های صنعتی فوتبال ایران به گوش می رســد، حالا به نظر 
می رســد در صورت رد پیشــنهاد ادامه همکاری با پرسپولیس در نزدیک ترین فاصله با 

گل گهر قرار خواهد گرفت. 
یحیــی گل محمدی البته هنوز پای میز مذاکره با مدیران باشــگاه گل گهر ننشســته و 
چشــم انتظار تعیین وضعیتش در پرسپولیس است، اما گفته می شود در صورت بن بست 
در مذاکرات با پرسپولیس، پذیرش هدایت گل گهر اولویت بعدی گل محمدی خواهد بود.

فارسی ها با داشتن هفت وزنه بردار و ٢ مربی در تیم های 
ملی نوجوانان و جوانان بیشــترین ســهمیه را در بین 
استان های کشور دارند و فارس قطب وزنه برداری کشور 
است. وزنه برداران زیادی در این استان پرورش یافته و 
مقام های ارزشــمندی هم در عرصه مسابقات خارجی 
برای فارس و ایران به ارمغان آورده اند. به گزارش ایرنا، 
از دیرباز تاکنون در اســتان فارس به ویژه شهرســتان 
مرودشــت و نی ریز، وزنه برداران زیــادی پرورش یافته 
و مقام های ارزشــمندی هم درعرصه مسابقات خارجی 

برای فارس و ایران به ارمغان آورده اند.
هم اینک در اردوی آمادگی تیم ملی وزنه برداری جوانان 
و نوجوانان اعزامی به مســابقات آسیایی هندوستان که 
در شیراز درحال برگزاری است از بین ١۹ وزنه بردار، 6 
نفر از شهرستان مرودشت هستند که بیشترین سهمیه 
را دارند و یک وزنه بردار هم شــیرازی است تا فارسی ها 

در این رده از تیم های ملی، حرف اول را بزنند.
پس از فارس که در صدر بیشــترین سهمیه قرار دارد، 
اردبیل با ســه، خوزســتان با ٢ در رده های بعدی قرار 
دارند، همچنین اســتان های زنجان، لرســتان، گیلان، 
تهران و آذربایجان غربی هم دیگر سهمیه ها را به خود 

اختصاص دادند.
بر این اســاس، محمدامین حبیبی، حمیدرضا زارعی، 
فرهاد قلی زاده و ابوالفضل زارع در رده ســنی نوجوانان 
و علی رضــا نصیری و کــورش زارعــی در رده جوانان 
وزنه برداران مرودشتی هســتند و حسن عمادی هم از 

شیراز در اردوی تیم های ملی پایه شرکت دارند.
حــال اینکه چــرا به غیر از مرودشــت و شــیراز دیگر 
شهرســتان های فــارس در اردوی تیم هــای ملی پایه 
ســهمیه ندارند، پرسشــی اســت که رئیــس هیئت 

وزنه برداری فارس به آن پاسخ داد.

رئیس هیئت وزنه بــرداری فارس در این باره گفت: این 
نفرات براســاس مسابقات وزنه برداری انتخابی تیم ملی 
و قهرمان کشــوری که در سال ١۴0١ در رده نوجوانان 
و جوانان برگزار شــد از سوی سرمربی تیم ملی دعوت 

شده اند.
آرش حبیبی افزود: شهرســتان مرودشت در سال های 
گذشــته در رده پایه ها خوب کار کرده اســت، از این 
رو بیشــترین ملی پوش هم به این شهرستان که زمینه 
زیادی برای بروز استعدادها دارد، اختصاص یافته و یک 

وزنه بردار هم از شیراز است.
وی تأکید کرد: شهرســتان های نی ریز، جهرم و ســایر 
نقاط فارس در ســال های گذشته به رده های نوجوانان 
و جوانــان بی توجه بودند، اما در رده نونهالان خوب کار 
شده و این امیدواری وجود دارد که آینده بسیار خوبی 

را برای وزنه برداری فارس رقم خواهند زد.
رئیس هیئــت وزنه برداری فارس گفت: این ســومین 
مرحله اردوی آماده ســازی تیم ملی نوجوانان و جوانان 
در شیراز است که مرحله اول و دوم آن هم به میزبانی 

نی ریز و مرودشت در این استان برگزار شده بود.
وزنه بردار دســته ۹6 کیلوگرم تیم ملی از شهرســتان 
مرودشت هم گفت: حدود 6 سال است که وزنه برداری 
را شــروع کردم و از حریفانم در مسابقات آسیایی هند 
شناخت کافی دارم، وزنه برداران ازبکستان و قزاقستان 

رقیبانم برای کسب مدال هستند.
علی رضــا نصیری ادامه داد: ســطح اردو و امکانات در 
شیراز نسبت به گذشته مناسب است و تمرینات بسیار 
خوبی زیــر نظر کادر فنی تیم ملــی دنبال می کنیم و 

امیدوارم با کسب مدال های رنگارنگ جبران کنیم.
ســرمربی تیم ملی وزنه بــرداری نوجوانان وجوانان هم 
با اظهار اینکه حدود ٢0 روز اســت که سومین مرحله 

اردوی آمادگــی تیم ملی را در شــیراز دنبال می کنیم 
افزود:تیم های نوجوانان و جوانان با اردوهای مناســبی 
که برگزار کردیم در مسابقات آسیایی هندوستان روی 

سکو خواهند رفت.
ســید هادی پانزوان ادامه داد: در رده نوجوانان بسیار 
قوی هســتیم، اما در رده جوانان نفرات کمتری داریم 
با این حال، هر ٢ تیم به روی ســکوی خواهند رفت تا 
جبران زحماتی که فدراســیون برای این تیم ها کشیده 

است، بکنیم.
سرمربی تیم ملی در ادامه سخنانش به کمبود امکانات 
سخت افزاری در شهرستان ها اشاره کرد و اظهار داشت: 
نه تنها شــیراز بلکه سایر شهرســتان های ایران از نظر 
ســخت افزاری از جمله ســالن و تجهیــزات در تنگنا 

هستند.
پانــزوان با بیان اینکه فارس قطب وزنه برداری کشــور 
اســت هم بیان کرد: وزنه برداری در این استان قدمت 
زیادی دارد و قهرمانــان بزرگی همچون عباس نجاتی، 
جابر بهروزی، سجاد بهروزی، سید کمال موسوی، علی 
دهقانیان، مرتضی رضائیان و ... داشتند و هم اینک هم 
6 ورزشکار از فارس عضو اصلی تیم های ملی جوانان و 

نوجوانان هستند.
وی ادامــه داد: از اینکــه مربیــان فارس بــدون هیچ 
چشمداشــتی، این  همه ظرفیت در وزنه برداری دارند، 
معلوم می شــود که خوب روی پایه هــا کار کرده اند و 
امیدوارم مســئولان ورزش استان قدر این سرمایه ها را 
بــه خوبی بدانند تا مردم بیشــتر رغبت کنند فرزندان 
خود را به این رشــته بفرســتند. قطعاً در المپیک های 

آینده، فارس صاحب اولین مدال خواهد شد.
 پیکارهای وزنه برداری نوجوانان و جوانان آســیا پنجم 

مردادماه در هند برگزار می شود.

چهار شنبه  17 خرداد 1402  شماره: 1843

 میثم محجوبی - گروه ورزش
دبیر هیئــت فوتبال شــیراز، از اقداماتی که در 
راستای تســهیل برخی امور برای مخاطبان این 
هیئت انجام شــده، رضایت دارد و نوید اتفاقاتی 
جدید و جالب دیگری را نیز در آینده ای نزدیک، 

می دهد.
در  ایزدپناه  غلام عبــاس 
گفت وگو با شــیرازنوین، 
ابتدا در خصوص سامانه ای 
گفت که چندسالی است 
در اختیار تمامی تیم های 
زیرمجموعه هیئت فوتبال 
شــیراز قرار گرفته است: 
"به جــرأت می گویم که 
هیئت فوتبال شیراز، تنها 
هیئت تمام الکترونیکی در 

تمام کشور است."
او با بیان ایــن نکته که 
این ســامانه تقریباً تمام 
کاغذبازی هــا را حــذف 
این  افزود:  اســت،  کرده 
برنامه را شخصاً از سال ها 
اما  داشتم،  نظر  در  پیش 
تا وقتی مسئولیت اجرایی 
نداشــتم، نتوانستم آن را 

انجام دهم. 
اما بالاخره وقتی دبیر هیئت شــدم، سعی کردم 
هر طور شده این سامانه را راه اندازی کنم و حالا 
شاهد هســتیم که از صفر تا صد کارهای تیم ها 
از فراخوان مسابقات گرفته تا بارگزاری مدارک، 
صدور کارت و حتی ثبت شــکایات و اعلام آرای 

کمیته انضباطی، توســط همین ســامانه انجام 
می شود.

ایزدپنــاه در ادامــه نوید چیــزی را می دهد که 
تا زمانی که واقعاً اجرا نشــود، کســی آن را باور 
نخواهد کرد: " برنامه داریم که سیستم هایی مثل 
  var ارتباط رادیویی داوران و حتی چیزی شبیه

را به فوتبال شیراز وارد کنیم!"
دبیر هیئت فوتبال در این بــاره توضیح داد: اگر 
ورزشگاه شهید دستغیب به طور قطعی در اختیار 
هیئت قرار بگیرد، بحث های مطالعاتی لازم را قرار 
داده ایم که با نصب 8 دوربین، سیســتمی شبیه 

varرا بــرای بهبود وضعیــت داوری، راه اندازی 
کنیم. 

حتی بنا داشتیم که در همین مسابقه اخیر فینال 
١۴ ســال شیراز، از سیستم کمک داور ویدئویی 
رونمایی کنیم که به دلیل برخی اشــکالات در 
زیرساخت های ورزشگاه، نتوانستیم. همچنین یک 
دســتگاه ارتباط رادیویی 
بــرای نمونــه خریداری 
کرده ایم و داوران را مجهز 
به این سیســتم خواهیم 
کرد تــا اگر موفقیت آمیز 
بود، همــه داوران به این 

سیستم مجهز شوند.
وی گفــت: هــدف مــا 
مســائل  که  اســت  این 
حاشیه ای در زمین و کنار 
زمین به حداقل برســد. 
حالا شاید این مواردی که 
ذکر شد، از نظر بعضی ها 
نشــدنی باشــد، اما یادم 
است که زمانی که بحث 
سایت هیئت و همچنین 
ســامانه الکترونیکــی را 
مطرح کردیــم، برخی از 
همین دوستان خندیدند 
و گفتند نمی شــود. ما به 
چیــزی که می گوییم اعتقــاد داریم و هدفمان، 

ایجاد شفافیت هرچه بیشتر است. 
می خواهیم در استفاده از امکانات مدرن در کشور 
پیشرو باشیم و بعضی کارها را برای اولین بار در 

ایران، انجام خواهیم داد.

ایزدپناه، دبیر هیئت فوتبال شهرستان شیراز خبر داد:

VARVAR در راه فوتبــال شیــراز در راه فوتبــال شیــراز
هدفمان ایجاد شفافیت هرچه بیشتر است

رئیس هیئت وزنه برداری استان فارس:

شهرستان ها باید روی رده های پایه بیشتر کار کنند


